
entrevista 
respectar la seva intimitat 
personal i no fer especulacions 
gratuïtes. 

Es sent orgullosa de la feina 
realitzada per ICV durant els 
darrers anys, en els que ha 
governat en nombroses 
ocasions en coalició amb el 
PSC? 
Evidentment que em sento 
orgullosa, cal recordar que el 
PSUC i desprès ICV hem tingut 
un paper molt important en les 
transformacions que ha tingut 
la nostra ciutat i per tant els que 
estem avui a l'Ajuntament en 
nom d'ICV reivindiquem el 
treball fet per les diferents 
persones que han sigut regidors i 
regidores en nom de la nostra 
organització i són un capital 
polític al que no volem renunciar 
perquè tenen una experiència 
que ens ha de servir per ser més 
rigorosos amb el nostre treball 
per un Mollet millor. 

Alguns creuen que ICV té 
lligams amb el PSC ja que ha 
compartit govern a la passada 
legislatura. ICV està per 
Talternatíva plural i unitària 
de TEntesa o penseu en ser 
complementaris del PSC? 
Nosaltres els únics lligams que 
tenim és el diàleg i el debat 
polític perquè Mollet avanci per 
millorar el benestar dels nostres 
ciutadans i ciutadanes. 
Qui critica a ICV dient que l'únic 
objectiu és ser complementaris 
dels socialistes esta enganyant a 

la ciutadania, nosaltres no 
renunciem a ser una alternativa 
amb altres forces de l'esquérra 
local al PSC, però no per això 
hem de negar que és millor un 
govern d'esquerres a la ciutat 
que un govern format pel PSC-
CIU. 

Et sents motivada per 
afrontar com a portaveu de 
l'Entesa en uns moments tan 
delicats com està travessant 
la coalició després de 
l'abandonament per part de 
ERC?, Creus que altre persona 
està en millors condicions per 
assumir aquesta 
responsabilitat? 
Malgrat la situació actual, el 
meu compromís amb la 
ciutadania continua intacta i per 
això jo assumiré el compromís 

La relació 
a partir d'ara 
amb ERC 
tindrà que ser 
diferent 

de ser portaveu o les 
responsabilitats que 
conjuntament decidim, perquè 
qualsevol de les cinc persones 
que formem avui el Grup 
Municipal de l'Entesa tenim la 
capacitat suficient per ser 
portaveu, ja que treballem 
conjuntament en la elaboració- de 
les propostes que es porten al ple 
municipal. > 

Altres entrevistes de ELS CIUTADANS PREGUNTEN A: 

FEBRER - A n a Maria Díaz, regidora de Gent Gran, d'Acció Veinal i Polítiques d'Igualtat. 

Les persones que vulguin preguntar qualsevol qüestió als nostres següents personatges entrevistats, 
poden enviar la seva pregunta a: 
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